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Announcements 
 

Calls for Proposals – APLA Conference 2020 (Le français suit) 
Mike Beazley, Vaughan Memorial Library, Acadia University 

Angela Reynolds, Annapolis Valley Regional Library 

Ann Smith, Vaughan Memorial Library, Acadia University 

 

Deadline: 31st December, 2019 

 

The APLA 2020 Programming Committee invites proposals to be considered for presentation at the 2020 

annual conference in Wolfville, Nova Scotia (June 9-12): Cross-pollinate. Cultivate. Change. / Brasser 

des idées. S'épanouir. Changer. 

Libraries are always changing.  We are seeking proposals that exhibit change in regard to services, 

collections, spaces, or policies through the experience of working with others.  We are looking for 

proposals on the process, outcomes, or cultivation of relationships, collaborations, working groups, or 

partnerships on any topics relevant to library and information professionals. Special consideration will 

be given to proposals addressing equity, diversity, and inclusion.  Finally, we invite your own take on the 

conference themes. 

We are seeking the following: 

• Oral presentations (45 mins with additional 10 mins for questions); 
• Interactive panel discussions (60 minutes); 
• Lightning talks (5-10 minutes); 
• Pre-conference workshops; 
• Poster sessions; 
• Proposals that do not fit the above time and structure will be considered by the committee but 

are dependent on schedule, logistics and other proposals.  

Please submit your proposals via email to aplaprogram@acadiau.ca by December 31st, 2019 at 

midnight.  Please include “APLA 2020” in the email subject, and please provide/specify the: 

• Title 
• Type: presentation, panel, lightning presentation, poster, pre-conference workshop 
• Name, title, institution of presenter(s) 
• Two-sentence bio of the presenter(s) 
• Abstract (250 words or less) 
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• Language of presentation 
• Contact information including email, address, phone number. 

Presenters will be notified by February 14, 2020. Presenters are responsible for their own registration, 

travel, and accommodation. 

We request that presenters make their presentation available on the conference website.  

We would love to hear perspectives from public libraries, health libraries, special libraries, archives, 

academic libraries, and more! 

APLA 2020 Program Committee: 

Mike Beazley, Vaughan Memorial Library, Acadia University 

Angela Reynolds, Annapolis Valley Regional Library 

Ann Smith, Vaughan Memorial Library, Acadia University 

 

Appel de propositions – Conférence de l’APLA 2020 
 

Mike Beazley, Vaughan Memorial Library, Acadia University 

Angela Reynolds, Annapolis Valley Regional Library 

Ann Smith, Vaughan Memorial Library, Acadia University 

Date limite: 31 décembre 2019 

Le comité de programmation pour APLA 2020 vous lance un appel de propositions pour sa conférence 

annuelle en 2020, du 9 au 12 juin à Wolfville, Nouvelle-Écosse, ayant pour thème : Cross-pollinate. 

Cultivate. Change. / Brasser des idées. S'épanouir. Changer. 

Les bibliothèques changent constamment. Nous sommes à la recherche de propositions qui soulignent 

le changement dans les services, les collections, les espaces, ou encore, les politiques dans les variétés 

d’expériences de collaboration. Nous cherchons des propositions sur divers sujets, tels que :  les 

résultats, le développement des relations professionnelles, la collaboration, les groupes de travail, ou les 

partenariats sur des sujets pertinents aux professionnels de notre domaine. Une attention particulière 

sera portée aux propositions qui abordent l’équité, la diversité, et l’inclusion. Finalement, nous 

encourageons vos propres interprétations sur les thèmes de la conférence. 
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Thèmes recherchés : 

• Présentations orales (45 minutes et 10 minutes additionnelles pour des questions); 
• Tables rondes interactives (60 minutes); 
• Présentations éclairs (5-10 minutes); 
• Ateliers de pré-conférence; 
• Séances d’affiches; 
• Les propositions qui ne respectent pas les critères du temps et de la structure ci-dessus seront 

quand même considérées par le comité. Cependant, elles dépendront des plages horaires 
disponibles, la logistique, et des autres propositions reçues. 

Veuillez soumettre vos propositions par courriel à aplaprogram@acadiau.ca pour le 31 décembre 2019 à 

minuit. SVP inclure « APLA 2020 » dans le sujet du courriel, et veuillez fournir/spécifiez le : 

• Titre 
• Type: présentation, table ronde, présentation éclair, affiche, atelier de pré-conférence  
• Nom, titre, institution du présentateur/présentatrice(s) 
• Une courte biographie de deux phrases du présentateur/présentatrice(s) 
• Résumé (250 mots ou moins) 
• Langue de la présentation 
• Coordonnées, y compris: courriel, adresse, numéro de téléphone. 

Les présentateurs et présentatrices seront avisé(e)s par le 14 février 2020. Les présentateurs et 

présentatrices seront responsables pour leur propre inscription, frais de voyage, et d’hébergement. 

Nous demandons à ceux et celles qui présentent de rendre disponibles leurs présentations sur le site 

web de la conférence. 

Nous désirons grandement apprendre de vos points de vue, que ça soit des bibliothèques publiques, des 

bibliothèques des sciences de la santé, des bibliothèques spécialisées, des archives, des bibliothèques 

académiques, et autres! 

Comité de programmation APLA 2020: 

Mike Beazley, Vaughan Memorial Library, Acadia University 

Angela Reynolds, Annapolis Valley Regional Library 

Ann Smith, Vaughan Memorial Library, Acadia University 
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